
 

De wijkraad heeft informatie ingewonnen bij de Gemeente naar aanleiding van vragen 

tijdens de openbare wijkraadvergadering Parkwijk-zuiderpolder 1 juni 2010,van 
bewoners van de wijk. 

 
 

Antwoord Gemeente 

 
Het proces is in het verleden en nu zo opgepakt dat we in eerste instantie met een 

vertegenwoordiging van de buurt (wijkraad) en andere belanghebbende het ontwerp 
bespreken. Op het moment dat we daar uit zijn gaan we een inspraak organiseren waarbij 

de hele buurt wordt aangeschreven en de mogelijkheid krijgt op en aanmerkingen te 
maken op het voorliggende ontwerp! 

  

De reden dat we het zo doen is dat het ondoenlijk is om met een hele grote groep een 
ontwerp op te stellen. Met de input van de vertegenwoordigers gaan we er van uit dat we 

een evenwichtig ontwerp kunnen maken waar een groot deel van de bewoners zich in 
kunnen vinden! In de inspraak horen we dan alle belanghebbende om te toetsen of we de 

plank niet mis hebben geslagen! 

 

Projectmanager 
Gemeente Haarlem 

Stedelijke Projecten 

 

Ps.op maandag 21 juni 2010 is er weer een vergadering, dus de op/en aanmerkingen van 

de bewoners kan de wijkraad meenemen. 

U kunt alles op papier /mail zetten en voor 21juni sturen/mailen naar: 

 

 parkwijk-zuiderpolder@wijkraden-haarlem.nl   

 

Vriendelijke groet, 

Edwin Hein 

Voorzitter wijkraad Parkwijk-Zuiderpolder 

 


